
Protok~l Nr LIX.2023 

z LIX Sesji ~ady Gminy Slubice 


odbytej w dniu 28 listopada 2023 r. 


I 
Obrady LIX Sesji Rady Gminy Sl~bice odbyly siy w godz. 1l.37-13.54 oraz byly 

transmitowane na Zywo w Internecie. Obrady prowadzil przewodniczqcy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gminy, 
3. 	 Dagmara Nawarra -lekarz rodzihny Dr n. med. NZOZ "SANUS" 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosci, 
5. 	 soltysi wedlug zalqczonej listy obecnosci . 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewodpiczqcy Rady otworzyl obrady LIX sesji Rady 

Gminy Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, soltys6w, w6jta, skarbnik, 
sekretarza i Paniq doktor. Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 
15 radnych, co oznacza, ze Rada Gl11iny Slubice moze obradowac i podejmowac 

prawomocne uchwaly. 

Do pkt. 2 
Przewodniczqcy poinformowal 0 wylqczeniu z porzqdku obrad uchwaly punktu 6.9, gdyz na 
wsp61nych komisjach otrzymalismy inform~cjy, ze stawka za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi nie zmienia siy. Dlatego nie rna potrzeby podejmowania tej uchwaly. Poprzedni 
porzqdek obrad, kt6ry zostal dostarczony wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesjy 
przedstawial siy nastypujqCo: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzyseSyjnej W6jta Gminy za okres od 30 pazdziernika 

2023 r. do dnia 27 listopada 2023 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Informacja 0 stanie zdrowia mieszkanc6;w. 

6. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 
I 

2) zmiany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023, 

3) obnizenia sredniej ceny skupu zyta Iprzyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 
rolnego na terenie gminy Slubice na 2024 rok, 

4) okreslenia wysokosci stawek podatJ<u od nieruchomosci obowiqzujqcych na terenie 
gminy Slubice, 

5) okreslenia wysokosci stawek podat~u od srodk6w transportowych i zwolnien od tego 
podatku, 

6) oplaty targowej, 

http:1l.37-13.54


7) 	 rocznego Programu Wsp6Ipracy Gminy Slubice z organizacjami pozarzqdowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialainosci poZytku publicznego 
i wolontariacie na rok 2024, 

8) 	 podjycia dzialan zmierzajqcych do odplatnego nabycia na rzecz gminy Slubice od 

os6b fizycznych grunt6w polozonych w obrybie geodezyjnym Grzyb6w, gm. Slubice 

przeznaczonych pod cel ut:ytecznosci publicznej rozbudowy istniejqcej stacji 

wodociqgowej wraz ze strefq ochronnq w miejscowosci Grzyb6w gm. Slubice (czysc 

dzialki ozn. nr ewid. 449/2 0 powierzchni okolo 3100 m2), 

9) 	 zmiany w uchwale w sprawie ustalenia g6rnych stawek oplat ponoszonych przez 

wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz 

opr6zniania zbiornik6w bezodplywowych, 

10) uchy lajqca uchwaly w sprawie zmian Statutu Solectw Gminy Slubice, 


11) zmian Statutu Solectw Gminy Slubice, 


12) okreSlenia zasad zwrotu wydatk6w poniesionych na swiadczenia z pomocy spolecznej 


w formie posilku, swiadczenia pieniyznego na zakup posilku lub Zywnosci alba 

swiadczenia rzeczowego w postaci produkt6w Zywnosciowych przez osoby objyte 

wieloletnim rzqdowym programem "Posilek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

13) podwyzszenia kryterium dochodowego uprawniajqcego do korzystania z pomocy 

spolecznej przez osoby objyte rzqdowym programem "Posilek w szkole iw domu" na 

lata 2024-2028, 

14) ustanowienia wieloletniego programu oslonowego Gminy Slubice w zakresie 

dOZywiania w ramach realizacji wieloletniego rzqdowego programu "Posilek w szkole 

i w domu" na lata 2024-2028, 

15) zmiany Uchwaly Nr XL VI.280.2022 Rady Gminy Slubice z dnia 16 grudnia 2022 
roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 

Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 

2023 rok. 

7. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. 	 Przyjycie protokolu z LVIII sesji Rady Gminy. 

9. 	 Sprawy r6zne: 
1) wyniki analiz oswiadczen majqtkowych radnych za 2022 rok, 

2) wyniki analiz oswiadczen majqtkowych pracownik6w Urzydu Gminy i kierownik6w 

jednostek organizacyjnych gminy za 2022 rok, 

3) wolne wnioski radnych. 

10. 	Zakonczenie obrad. 

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie nowy porzqdek obrad. W wyniku jawnego 
glosowania rada - stan 15 obecnych przyjyIa porzqdek obrad jednoglosnie. Porzqdek obrad po 

zmianach przedstawial siy nastypujqCo: 

1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie z dzialainosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 30 pazdziernika 

2023 r. do dnia 27 listopada 2023 r. 
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4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Informacja 0 stanie zdrowia mieszkancow. 

6. 	 Podjycie uchwal w sprawie: I 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 

2) zmiany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023, 

3) obnizenia sredniej ceny skupu Zyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego na terenie gminy Slubice na 12024 rok, 
I 

4) okreslenia wysokosci stawek pOdatr u od nieruchomosci obowi,!zuj,!cych na terenie 

gminy Slubice, 

5) okreslenia wysokosci stawek podat~u od srodkow transportowych i zwolnien od tego 

podatku, 

6) 	 oplaty targowej, 

7) 	 rocznego Programu Wspolpracy Gminy Slubice z organizacjami pozarz,!dowymi oraz 

podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialainosci pOZytku publicznego 

i wolontariacie na rok 2024, 
8) 	 podjycia dzialan zmierzaj'!cych do odplatnego nabycia na rzecz gminy Slubice od 

osob fizycznych gruntow polozonyth w obrybie geodezyjnym Grzybow, gm. Slubice 

przeznaczonych pod cel uZytec~nosci publicznej rozbudowy istniej,!cej stacji 

wodoci,!gowej wraz ze stref,! ochrdnn,! w miejscowosci Grzybow gm. Slubice (czys6 

dzialki ozn. nr ewid. 449/2 0 powieJ;'Zchni okolo 3100 m2), 

9) 	 zmiany w uchwale w sprawie ustalenia gornych stawek oplat ponoszonych przez 

wlascicieli nieruchomosci za USIUg}.' w zakresie odbierania odpadow komunalnych oraz 
oprozniania zbiornikow bezodplyw wych, 

10) uchylaj,!ca uchwaly w sprawie zmi n Statutu Solectw Gminy Slubice, 


11) zmian Statutu Solectw Gminy Slubice, 


12) okrdlenia zasad zwrotu wydatkowl poniesionych na swiadczenia z pomocy spolecznej 


w formie posilku, swiadczenia pjeniymego na zakup posilku lub Zywnosci albo 

swiadczenia rzeczowego w posta¢i produktow Zywnosciowych przez osoby objyte 

wieloletnim rz,!dowym programem "Posilek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

13) podwyzszenia kryterium dochoddwego uprawniaj,!cego do korzystania z pomocy 

spolecznej przez osoby objyte rZ'!dowym programem "PosHek w szkole iw domu" na 
lata 2024-2028, 

14) ustanowienia wieloletniego programu oslonowego Gminy Slubice w zakresie 

dOZywiania w ramach realizacji wreloletniego rZ'!dowego programu "PosHek w szkole 
i w domu" na lata 2024-2028, 

15) zmiany Uchwaly Nr XL V1.280.2022 Rady Gminy Slubice z dnia 16 grudnia 2022 

roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi¥ywania 

Problemow Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 
2023 rok. 

7. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytani(,l. 

8. 	 Przyjycie protokolu z LVIII sesji Rady Gminy. 

9. 	 Sprawy rome: 
1) wyniki analiz oswiadczen maj'!tkowych radnych za 2022 rok, 
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2) wyniki analiz oswiadczen maj~tkowych pracownik6w Urzydu Gminy i kierownik6w 

jednostek organizacyjnych gminy za 2022 rok, 

3) wolne wnioski radnych. 


10. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 

Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 30 paidziemika 2023 

r. do dnia 27 listopada 2023 r. (material w zal~czeniu). 

Do pkt. 4 
Radny Stanislaw Szymanski poprosil 0 piasek i wyr6wnanie drogi na Alfonsowie 

w kierunku domu soltysa oraz 0 zamontowanie 4 lub 5 lamp na drugiej cZysci Alfonsowa. 

Radny Dariusz Wolinski poprosil 0 poprawienie dr6g w miejscowoSci luliszew i Sady 

oraz zabezpieczenie srodk6w finansowych na utwardzenie drogi Wielkiej Wody 
w miejscowosci luliszew. 

Radny lacek Ambroziak poprosil 0 przebudowy mostku na drodze gminnej kolo Pana 
S., gdyz s~ tak ogromne ubytki oraz 0 montaz lamp w miejscowosci Zyck na drodze kolo 

Pana J. Radny podziykowal w6jtowi podsypanie e poboczy na drodze gminnej od luliszewa 

do Zycka Polskiego. 

Do pkt. 5 
Przewodnicz~cy Rady Gminy poprosil 0 przedstawienie informacja 0 stanie zdrowia 

mieszkanc6w Pani~ doktor Nawarry. Doktor powitala wszystkich zgromadzonych na sesji i 

przedstawila przygotowan~ informacjy. (material w zal~czeniu). 
W6jt poprosil doktor, aby jeszcze raz wytlumaczyla sprawy recept. Z zaczerpniytych 

informacji W6jt powiedzial, ze Ministerstwo Zdrowia wprowadzilo nowelizacjy ustaw 

zwi~anych z receptami i lekami, na podstawie kt6rych pacjent moze otrzymac w przychodni 
od lekarza prowadz~cego recepty z lekami na okres roczny i jednorazowo pacjent moze 

wykupiclek na 120 dni, czyli w przyblizeniu na cztery miesi~ce. 
Pani doktor powiedziala, ze jest to bardzo wygodna forma, poniewaz lekarze mog~ 

wypisywac recepty na rok z mozliwosci~ co miesiycznego wykupu przez pacjenta danego 
leku. Pacjenci nie mus~ stac w kolejce oraz nie marnuj~ swojego czasu a pracownikom 
przychodni bardzo ulatwia to pracy. Doktor poinformowala, ze teraz s~ wzmozone kontrole 

przez Narodowy Fundusz Zdrowia. Kazda refundowana recepta jest sprawdzana co do 

zasadnosci. Np. gdy pacjent choruje na jak~s choroby i rna j~ potwierdzon~ przez lekarza 
specjaJisty i jest to zaznaczone w historii chor6b to lekarz rodzinny moze przepisac recepty z 
za1econymi lekami przez specjalisty w innym przypadku juz nie. 

Soltys solectwa Slubice Kazimiera laniszewska zapytala doktor Nawarry 0 lekarzy 
pracuj~cych w naszym osrodku zdrowia. Soltys powiedziala, ze na dzien dzisiejszy jest ich 

bardzo malo, gdyz jest tylko Pani doktor, Pan doktor Parulski oraz pielygniarki. Czy mozemy 

spodziewac siy jakis innych specjalist6w? Nie kazdy mieszkaniec gminy Slubice rna 

mozliwosc dojazdu do Osrodka Zdrowia "SANUS" w G~binie. Soltys powiedziala, ze gmina 
Slubice posiada odnowiony osrodek zdrowia, ale nie rna w nim lekarzy innych niz lekarz 
rodzinny. 
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Sottys so!ectwa Budy Elzbieta MaC~a/a poprosila 0 infonnacj~ od doktor Nawarry na 

temat le.karzy ,przyjmuj~cych w osrodku zr:ow~a "SAN.US" ":' .~~binie,. kt~rzy pr~jmuj~ 
prywatme a ktorzy na NFZ. Soltys zapytala rowmez czy Cl specJaliscl przYJmuHcy w osrodku 

zdrowia w G~binie nie mogliby raz na dk a tygodnie czy raz w miesi~cu przyjechac do 

osrodka zdrowia w Slubicach i tu przyjm01 ac pacjent6w. Czy bylaby mozliwosc rehabilitacji 

w Slubicach alba czy w osrodku w G~birlie jest rehabilitacja, z kt6rej mieszkancy Slubic 

mogliby korzystac oraz czy za USG trzeba ~lacil czy tez nie. 
Doktor powledziala, ze badanie U~G ze skierowaniem od lekarza POZ w osrodku 

zdrowia w G~binie jest bezplatne. Jesli c~odzi 0 brak specjalist6w w osrodku zdrowia w 

Slubicach to poprosila soltys solectwa Slubice 0 wskazanie metody jak~ moglaby zachycic 

lekarzy specjalist6w, aby przyjechali do Slubic i tu przyjmowali . Nie latwo jest pozyskac 

lekarzy specjalist6w a nawet do takich lekarzy prywatnie s~ bardzo dlugie kolejki i czas 
oczekiwania na wizyty. Doktor Nawarra powiedziala, ze jej zadaniem jest zabezpieczenie 

POZ. Bardzo chcialaby, aby funkcjonowaly poradnie specjalistystyczne nawet w G~binie na 
fundusz zdrowia, lecz nle jest to takie proste, bo trzeba najpierw podpisac kontrakt z 

Funduszem Zdrowia. I 
Radny Dariusz Wolinski POdZiyj OWal we wlasnym imieniu i jego mamy za 

postawienie wlasciwej diagnozy . 

W6jt powiedzial, ze chcialby pdinformowac 0 wsp6lnych dzialaniach gminy z 

osrodkiem i specjalistami . Zapytal doktor lNawarry czy uZyczala swoich pomieszczen byIej 
Pani stomatolog by mogia speinic wymQgi formalne dotycz'!ce funkcjonowania gabinetu 
stomatologicznego. Doktor powiedziala, :ze tak bylo. W6jt dopowiedzial, ze bylo to na 

zasadach kolezenskich i odbywalo siy w s~os6b nieodplatny. Byia Pani stomatolog zarzucala 
nie raz doktor Nawarze oraz W6jtowi niescisiosci a jednak te niescisiosci i nieregulowanie 

oplat za prowadzenie prywatnego gabinet4 bylo ze strony Pani Stomatolog. Stomatolog sarna 

zrezygnowaia z pracy i odeszla z osrodka w Slubicach. Nikt jej nie zwolnil. Dlatego 

pozyskanie specjalist6w oraz dogadanie siy co do wsp6lnych kwestii nie jest takie Iatwe. W6jt 
powiedzial, ze osrodek zdrowia w Slubicach mamy bardzo ladny jednak nie wszystkie 
instalacje nie do konca zostaly wykonane naleZycie i nienaleZycie zostaly tez dokonane 

odbiory. W niekt6rych gniazdkach np. ni,e rna kabli. JeSli chodzi 0 rehabilitacjy w naszym 

osrodku, to W6jt powiedzial, ze staral Sly z doktor Nawarr~ podpisac kontrakt 

z Funduszem Zdrowia, jednak siy nie udaib. Osrodek zdrowia w Slubicach jest estetyczny, ale 

w og6le nie funkcjonalny. Osoba go projektuj,!ca nie konsuitowaia tego z lekarzami, dlatego 

nie do konca pomieszczenia tam siy znajduj~ce mozna zaadoptowac np. na pomieszczenie do 
rehabilitacji. Jesli chodzi 0 pozyskanie specjalist6w to W6jt powiedzial, ze jest to trudne a 

czasem danych specjalist6w nie rna I1a rynku pracy. S~ ewidentne braki w danych 
specjalizacjach lekarskich. W6jt powiedzial, ze w innych gminach tez nie rna wszystkich 
specjalist6w. Ostatnio W6jt przeprowadz,H rozmowy z r6znymi ginekologami, stomatologami 

I 
jednak odmawiaj~, gdyz niekoniecznie i~ siy to oplaca. Gmina doklada wszelkich staran by 
tych lekarzy pozyskac, jednak jest to bardzo trudne. W6jt podziykowal doktor Nawarze za 

, l IwspOlpracy. 

Przewodnicz~cy Slawomir Januszewski r6wniez podziykowal za wszystko co doktor 
robi dla osrodka zdrowia w Slubicach. Ma nadzieje, ze kiedys problem z dostypem do 

pozyskania lekarzy specjalist6w siy poprawl i zaczn~ przyjmowac w naszych osrodku a tahe 
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ze pojawi siy u nas rehabilitacja. Mieszkancy jak i radni pokladaj'l wielk'l nadziejy w poprawy 
tych uslug zdrowotnych. 

Doktor Dagmara Nawarra podziykowala przewodnicz'lcemu. Poinformowala, ze 
trwaj'l wlasnie intensywne rozmowy nad wprowadzeniem opieki koordynowanej. Trwaj'l 
rozmowy z pulmonologiem, diabetologiem, kardiologiem. Opieka koordynowana rna polegac 

na tym, iz lekarz POZ kieruje chorego pacjenta do danego lekarza specjalisty i wtedy pacjent 

moze korzystac z teleporad dotycZ'lcych jego stanu zdrowia, dostawac wskazowki, porady, 

informacjy. Lekarz POZ przy tej opiece pelni funkcjy tzw. koordynatora. W najblizszym 

czasie doktor to wprowadzi. 

lnnych zapytan b'ldz uwag nie zgloszono. 
Doktor podziykowala i opusciia sale posiedzen. 

Do pkt. 6.1) 

Przewodnicz'lcy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w spraWle zmlany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwaia zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal'lcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.2) 
Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023 

przedstawil przewodnicz'lcy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 

Pytail i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwaia zostala przyjyta jednogiosnie. 
Uchwaia w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal'lcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.3) 
Przewodnicz'lcy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawie obnizenia 

sredniej ceny skupu Zyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na terenie 

gminy Slubice na 2024 rok. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwaia zostaia przyjyta jednogiosnie. 

Uchwala w sprawie w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu Zyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na terenie gminy Slubice na 2024 rok. wraz z imiennym 
rejestrem glosowan stanowi zal'lcznik do protokolu. 

Do pkt. 6.4) 
Projekt uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci 

obowi'lzuj'lcych na terenie gminy Slubice przedstawil Przewodnicz'lcy Rady Gminy 
Slawomir Januszewski. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b'ldz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwaia zostaia przyjyta jednogiosnie. 
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Uchwala w sprawie okreslenia r' sokosci stawek podatku od nieruchomosci 

obowi<!zuj<!cych na terenie gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalC}-cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.5) 
Projekt uchwaly w sprawie okre ·lenia wysokosci stawek podatku od srodk6w 

transportowych i zwolnien od tego pod tku przedstawil Przewodnicz<!cy Rady Gminy 

Slawomir Januszewski. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bC}-1z uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radny:ch. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie okreslenia wysdkosci stawek podatku od srodk6w transportowych 

zwolnien od tego podatku wraz z imi~nnym rejestrem glosowan stanowi zalC}-cznik do 

protokolu. 

Do pkt. 6.6) 
Przewodnicz<!cy Rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie oplaty targowej. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bC}-dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie 

Uchwala w sprawie oplaty targo~ej wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalC}-cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.7) 
Przewodnicz<!cy Rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie rocznego Programu 

Wsp6lpracy Gminy Slubice z organizacjami pozarzC}-dowymi oraz podmiotami wymienionymi 

wart. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci pOZytku publicznego i wolontariacie na rok 2024. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~di uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie rocznego Programu Wsp6lpracy Gminy Slubice z organizacjami 

pozarzC}-dowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialainosci poZytku 

publicznego i wolontariacie na rok 2024 wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalC}-cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.8) 

Przewodnicz<!cy Rady przedstaw;il projekt uchwaly w sprawie podjycia dzialan 

zmierzajC}-cych do odplatnego nabycia na rzecz gminy Slubice od os6b fizycznych grunt6w 

polozonych w obrybie geodezyjnym Grzyb6w, gm. Slubice przeznaczonych pod eel 

uZytecznosci publicznej rozbudowy istniej<!cej stacji wodoci<!gowej wraz ze stref<! ochronn<! w 

miejscowosci Grzyb6w gm. Slubice (ezysc dzialki ozn. nr ewid. 449/2 0 powierzchni okolo 

3100 m2). 

W6jt zabral glos i wytlumaczyl, dJaczego gmina chce wykupic te grunty. Powiedzial, 

ze pozyskalismy srodki finansowe na gruntownC}- przebudowy stacji uzdatniania wody w 

Grzybowie i jest potrzeba wbudowania tam zbiornik6w retencyjnych tak jak to jest na innych 

oczyszezalniach. Dzialka, na kt6rej stoi stacja uzdatniania wody w Grzybowie jest za mala i 

dlatego musimy dokupic grunty. Przygotowujemy siy r6wniez do odwiertu geologieznego, 
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gdyz s~ tam dwie studnie, ale nie jesteSmy pewni czy ich wyczyszczenie pomoze i bt(d~ 
funkcjonowaly naleZycie. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjt(ta jednoglosnie 

Uchwala w sprawie podjt(cia dzialail zmierzaj~cych do odplatnego nabycia na rzecz 
gminy Slubice od os6b fizycznych grunt6w polozonych w obrt(bie geodezyjnym Grzyb6w, 
gm. Slubice przeznaczonych pod cel uZytecznosci pUblicznej rozbudowt( istniej~cej stacji 

wodoci~gowej wraz ze stref~ ochronn~ w miejscowosci Grzyb6w gm. Slubice (czt(sc dzialki 

ozn. nr ewid. 449/2 0 powierzchni okolo 3100 m2). wraz z imiennym rejestrem glosowan 

stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.9) 
Projekt uchwaly w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej oplaty przedstawil Przewodnicz~cy Rady 
Gminy Slawomir Januszewski. 

W6jt powiedzial, ze stawka za opr6mianie zbiornik6w bezodplywowych i transport 

nieczystosci cieklych sit( nie zmienila i wynosi 60,00 zl brutto za 1 m3. Ze wzglt(du na no we 

regulacje prawne zostala wprowadzona nowa stawka za opr6znienie osadnik6w w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni sciek6w i transport tych nieczystosci i wynosi 
100,00 zl brutto za 1 m3. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~dz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. 14 radnych bylo "za", 1 radny "wstrzymal sit(" 

sit( od glosu. 

Uchwala w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki wraz z imiennym rejestrem glosowan stano wi zal~cznik 

do protokolu. 

Do pkt. 6.10) 
Projekt uchwaly uchylaj~cy uchwalt( w sprawie zmian Statutu Solectw Gminy Slubice 

przedstawil Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 

Radni nie mieli Zadnych zapytan b~dz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjt(ta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie uchylenia uchwaly w sprawie zmian Statutu Solectw Gminy 
Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal~cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.11) 
Projekt uchwaly w sprawie zmian Statutu Solectw Gminy Slubice przedstawil 

Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 
W6jt poinfonnowal soltys6w, ze uchwala sit( nie zmienia. Musimy podj~c j~ kolejny 

raz, gdyz Wojewoda Mazowiecki zakwestionowal tryb glosowania nad t~ uchwal~, poniewaz 
czt(sc radnych glosowalo stacjonarnie na sali posiedzen a czt(sc zdalnie a po zniesieniu stanu 
epidemiologicznego w kraju radni powinni glosowac tylko stacjonarnie. 

Radni nie mie1i Zadnych zapytail b~dz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjt(ta jednoglosnie. 
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Uchwala w sprawie uchylenia uchwaly w sprawie zmian Statutu Solectw Gminy 

Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowal1 stanowi zal'!-cznik do protokolu. 

I
Do pkt. 6.12) 

Projekt uchwaly w sprawie okreslenia zasad zwrotu wydatk6w poniesionych na 
swiadczenia z pomocy spolecznej w formie posilku, swiadczenia pieniyznego na zakup 

posilku lub Zywnosci albo swiadczenia rieczowego w postaci produkt6w Zywnosciowych 

przez osoby objyte wieloletnim rz,!-dowym IProgramem "Posilek w szkole i w domu" na lata 
2024-2028, przedstawil Przewodnicz,!-cy Ratly Gminy Slawomir Januszewski. 

I 
Radni nie mieli zadnych zapytan b,!-dz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie okreSlenia zasad zwrotu wydatk6w poniesionych na swiadczenia z 

pomocy spolecznej w formie posilku, swiadczenia pieniyznego na zakup posilku lub 

Zywnosci albo swiadczenia rzeczowego w postaci produkt6w Zywnosciowych przez osoby 

objyte wieloletnim rz,!-dowym programem "Posilek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal'!-cznik do protokolu. 

Do pkt. 6.13) 
Projekt uchwaly w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego uprawniaj,!-cego do 

korzystania z pomocy spolecznej przez osoby objyte rz,!-dowym programem "Posilek w szkole 

iw domu" na lata 2024-2028, przedsbwil Przewodnicz,!-cy Rady Gminy Slawomir 

Januszewski. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bCldz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie podwyzszerlia kryterium dochodowego uprawniaj,!-cego do 

korzystania z pomocy spolecznej przez osdby objyte rz,!-dowym programem "Posilek w szkole 

i w domu" na lata 2024-2028 wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal'!-cznik do 
protokolu. 

Do pkt. 6.14) 

Projekt uchwaly w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego Gminy 
Slubice w zakresie dOZywiania w ramach realizacji wieloletniego rz'!-dowego programu 
"Posilek w szkole i w domu" na lata 2014-2028, przedstawil Przewodnicz'!-cy Rady Gminy 

I
Slawomir Januszewski. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b~dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radl1ych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie ustanowienia wieloletniego programu oslonowego Gminy Slubice 

w zakresie dOZywiania w ramach realiz~cji wieloletniego rZ,!-dowego programu "Posilek w 
szkole i w domu" na lata 2024-2028 wraz z imiennym rejestrem glosowan stano wi zal,!-cznik 
do protokolu. 
Do pkt. 6.15) 

Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr XL VI.280.2022 Rady Gminy Slubice 

z dnia 16 grudnia 2022 roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwi')-zywania Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania 
Narkomanii na 2023 rok, przedstawil Przewodnicz'!-cy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 
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Radni nie mieli zadnych zapytan b,!di uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjt(ta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Nr XL VI.280.2022 Rady Gminy Slubice z dnia 

16 grudnia 2022 roku w sprawie przyjt(cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi,!zywania 

Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2023 

rok, wraz z imiennym rejestrem glosowan stano wi zal,!cznik do protokolu. 
Do pkt. 7 

W6jt odpowiedzial radnemu Stanislawowi Szymanskiego i pozostalym radnym, 
kt6rzy pytali sit( 0 drogi, ze na biez'!co tam, gdzie powstaj'! ubytki gmina stara sit( je 
poprawiac. Uzupelniane s,! wszystkie drogi gruntowe i pobocza. Nie tak dawno r6wnarka 

r6wnala drogi gruntowe na terenie Gminy Slubice. Jesli chodzi 0 montaz lamp solarnych to 

W6jt powiedzial, ze dopiero trzy lampy zostaly postawione w solectwie Alfons6w. W6jt 

rozumie, ze zapotrzebowanie na solectwach w lampy solarne jest spore. Wszystkie wnioski i 

prosby bierze pod uwagt(. Aktualnie trwaj,! rozmowy by to oswietlenie kosztowalo jak 
najrnniej. Bardzo mocno staramy pochylic sit( nad tematem formal no - prawnym pas6w 
drogowych oraz nad projektowaniem cyfrowym dr6g na terenie Gminy Slubice. 

W6jt odpowiedzial radnemu Jackowi Ambroziakowi, ze w najblizszym czasie 

pracownicy gospodarczy podjad,! na mostek kolo Pana S. i zobacz,! te ubytki, oraz ze 

przyjmuje wniosek odnosnie postawienia lampy kolo Pana 1. 
Do pkt. 8 

Przewodnicz'!cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z LVIII sesji Rady Gminy 
Slubice zostal przeslany do radnych drog,! elektroniczn,!. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b,!di uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Protok6l zostal przyjt(ty jednoglosnie. 
Protok61 z LVIII sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 

stanowi zal'!cznik do protokolu. 

Do pkt. 9. 
W6jt poinformowal mieszkanc6w Gminy Slubice, ze stawka za opady komunalne sit( 

nie zmieni i zostaje taka jak dotychczas. W przetargu braly udzial dwie firmy, kt6re chcialy 
sit( zaj,!c gospodark,! komunaln'! na naszym terenie. Wygral ten sam wykonawca, kt6ry dziala 
na terenie gminy do tej pory - Remondis. R6mice w ofercie byly nieznaczne jednak 

Remondis zaoferowal nizsz,! cent( i tym samym wygral. Nie bt(d,! rozsylane zawiadomienia do 
mieszkanc6w 0 stawkach za odpady komunalne, gdyz pozostaj,! one bez zmian. 

W6jt przekazal informacjt( na temat rankingu, w kt6rym podmioty zewnt(trzne 
oceniaj,! pracy sarnorz'!d6w na r6znych szczeblach. Taki ranking jest coroczny i w tym roku 
Gmina Slubice na dwanascie gmin wiejskich w powiecie plockim zajt(la trzeci,! pozycjt(. 
Przed nami jest gmina Slupno i Stara Biala. W6jt powiedzial, ze bardzo sit( cieszy, iz 
podmioty zewnt(trzne oceniaj,! jego pracy, pract( radnych, soltys6w pracownik6w gminy na 
tak dobrym poziomie. Jest to bardzo ladny wynik. 

W6jt dodal, ze gmina Slubice stara sit( pozyskac srodki pienit(zne sk,!d tylko sit( da. 
Ruszylo juz kilka konkurs6w, w kt6rych oczywiscie bierzemy udzial. Gmina Slubice 
przystt(puje do wszystkich projekt6w, kt6re sit( pojawiaj,! i bt(d,! pojawiac. Na biez'!co 
bt(dziemy informowac 0 postt(pach. 
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Przewodnicz~cy powiedzial, ze fak~cznie 3 miejsce w tym rankingu robi wrazenie 

~ sc} p~edyspo~cje, .aby starae ~iy wypase IfPiej i pow~1czye 0 ~ miejsce. Zar6wno soltysi jak 
1 radm doloZyh swoN mal~ ceglelky w tak qobre funkcJonowame naszego samorz~du. 

Soltys solectwa Wymysle Polskie Bogdan Ryfa poprosil 0 piasek na drogi 

w Juliszewie oraz 0 dwie lampy w kierunkJ G~bina kolo Pana N. 

Soltys solectwa Piotrk6wek Henry~ Kordalewski poprosil w imieniu Pana Jacka K. 

o zajycie siy spraw~ zwi~zan~ z przepustoJosci~ na rowie kolo niego. Woda w tym rowie nie 

schodzi i przez to pola Pana K. i s~siada s~ b~gle zalane. 
Soltys solectwa Zyck Nowy - Leon6w Michal Ryfa podziykowal W6jtowi za 

nasypanie i wyr6wnanie poboczy w solectwie oraz poprosil 0 postawienie dw6ch lamp na 

koncu drogi gminnej 291146W. Poprosil tez 0 poprawy mostku kolo Pani S. 

Soltys solectwa Grabowiec Miroslawa Marcinkowska poprosila uzupelnienie ubytk6w 

na drodze kolo Pani B. 

Soltys solectwa Budy Elzbieta Machala podziykowala za uzupelnienie ubytk6w na 
drodze przez Budy oraz poprosila 0 montaz lampy solarnej przy wjezdzie na Budy Stare. 

Poprosila r6wniez 0 postawienie slupk6w przez rejon tych dr6g by droga na Budy Stare byla 

bardziej widoczna i oznakowana. 

Radny Dariusz Wolinski podziykowal za uzupelnienie ubytk6w na drodze gminnej 

Juliszew - Zyck. Poprosilo naprawy tablicy soleckiej na solectwie Juliszew - Sady. 

Przewodnicz'lcy Slawomir Januszewski r6wniez poprosil 0 naprawy tablicy soleckiej 

w solectwie Nowy Wi~czemin. Zaapelowal r6wniez 0 przekazanie informacji do 
Powiatowego Zarz~du Dr6g, aby natycluniast zajyli siy podsypaniem drogi powiatowej 

Nowosiadlo - Troszyn. Przy zjezdzie z miejscowosci Nowy Wi~czemin do Troszyna na 

zakrycie przy kanale Troszynskim powstaly ogromne dziury, kt6re utrudniaj~ przejazd t~ 

drog~ samochodom osobowym. Przewodnicz~cy poprosil r6wniez 0 piasek na drogach
I 

w Wi~czeminie Nowym i Polskim oraz podziykowal za naprawy ubytk6w na drodze 

asfaltowej od drogi powiatowej do walu. 

W6jt powiedzial, ze na temat lamp m6wil juz wczeSniej podkreslil tylko iz wnioski s~ 
zlozone czekamy na ich rozpatrzenie. Bydziemy wnioskowae 0 kolejne lampy solarne. 

W6jt odpowiedzial soltysowi Bogdanowi Ryfie by konkretnie powiedzial, gdzie ten 
piasek jest potrzebny. 

Soltys powiedzial, ze od ronda na Wymyslu w kierunku Juliszewa za Pani~ S, droga ta 
prowadzi do Wymysla Nowego. 

W6jt powiedzial, ze lampa kolo Pana N. za rondem na Wymyslu w kierunku G~bina 

nie moze bye zamontowana, dop6ki nie zostan~ tam wyciyte drzewa. Lampa solama musi 
miec dostyp do swiatla a tam jest on bardzo utrudniony. 

Soltys Bogdan Ryfa poprosil W6jta by pracownicy Urzydu Gminy pomogli rolnikom 
wypelnic potrzebne dokumenty do uzyskania zezwolenia na wycinky drzew w Starostwie 
Powiatowym. 

W6jt odpowiedzial soltysowi Henrykowi Kordalewskiemu, ze tam kolo Pana Jacka K. 
asfalt jest juz naciyty i przygotowany. Gmina podjyla dzialania i mial bye zasypany przepust. 
Jednak na tej drodze byl kiedys betonowy mostek. Pracownicy wywiezli dwie wywrotki 
betonu spod tej drogi. Okazalo siy, ze ten betonowy mostek zostal zburzony zasypany 
betonem i piaskiem i nad nim powstala droga i asfalt. Gmina na tyle ile mogla udroznila t~ 
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przepustowosc. Trzeba jeszcze odkopac i zabezpieczyc i ocieplic liniy wodoci'lgow'l. W6jt 

obiecal to zrobic i na pewno zakonczy t'l sprawy w jak najszybszym czasie. 
W6jt odpowiedzial soltysowi Michalowi Bedykowi, ze lampy swiezo co zostaly 

zamontowane. Jesli chodzi 0 mostek kolo Pani S. to W6jt siy nad ta spraw'l pochyli. 

W6jt odpowiedzial soltys Miroslawie Marcinkowskiej, ze ta droga do Pani B nie jest 

az w tak zlym stanie. Minimum trzy razy w roku jest r6wnana. 

W6jt odpowiedzial soltys Elzbiecie Machala, ze przypominal kierownikowi Obwodu 

Drogowego w Sannikach 0 zakwalifikowanie tej drogi jako zjazd z drogi wojew6dzkiej do 
miejscowosci Budy i zobaczymy jak sprawa dalej siy potoczy. 

Og6lnie W6jt powiedzial, ze tablice soleckie trzeba wymienic, bo niekt6re juz S'l stare, 
ale tez niekt6re ewidentnie komus przeszkadzaj'l i S'l specjalnie uszkadzane. 

W6jt odpowiedzial przewodnicZ<lcemu Slawomirowi Januszewskiemu, ze oczywiscie 

napisze pismo do Powiatowego Zarz'ldu Dr6g 0 natychmiastow'l interwencjy i podsypanie 

drogi powiatowej Nowosiadlo -Troszyn. 

W6jt poinformowal, ze zostalo uporz'ldkowane kolo Pana L. skrzyzowanie drogi 
gminnej z powiatow'l. 

W6jt odpowiedzial radnemu Dariusz Wolinskiego, ze na biez'lcO ubytki na 
skrzyzowaniu za Nawarr'l w strony Juliszewa S'l uzupelniane. Tam nagromadzilo siy sporo 

piasku, kt6ry zostal uprz'ltniyty. 

Do pkt. 9.1) 
Przewodnicz'lcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil wyniki analiz 

oswiadczen maj'ltkowych radnych za 2022 rok (material w zal'lczeniu). 

Do pkt. 9.2) 
Przewodnicz'lcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil wyniki analiz 

oswiadczen maj'ltkowych pracownik6w Urzydu Gminy kierownik6w jednostek 

organizacyjnych gminy za 2022 rok (material w zal'lczeniu). 

Do pkt. 9.3) 
Brak wolnych wniosk6w radnych. 

Do pkt. 10 
Przewodnicz'lcy Rady Gminy stwierdzil, ze porz'ldek obrad LIX Sesji Rady Gminy 

w dniu 28 listopada 2023r. zostal wyczerpany. Podziykowal R zie Gminy 

po czym je zamkn'll. 


Protokolowala 
(k
~r.S~k 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl'ldaj'lcym sesjy d 0 elektroniczn'l, 
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